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országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás Nemzet i
Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Átadások Hajdú-Bihar megyében II .”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Először is szeretném megköszönni „Átadások Hajdú-Bihar megyében” cím ű írásbeli kérdésemre adott
válaszát, azonban jelezném, hogy annak tartalmával több ponton nem értek egyet . Az elmúlt évek
fej lesztéspolitikáját kudarcosnak, a beruházásokat pedig koncepciótlan, fenntarthatósági vizsgálato k
nélkülinek ítéli meg .
Bizonyára Miniszter Úr megfeledkezik arról, hogy a szóban forgó projektek egy jelent ős része
önkormányzatokhoz, méghozzá Fidesz vezetésű önkormányzatokhoz köthető . Ön azt állítja, hogy ezek az
önkormányzatok olyan „buták” voltak, hogy fenntarthatatlan beruházásokra pályáztak? Ha az Ön állításaiva l
egyetértenek a fideszes képviselők, a regionális operatív programok kiírásait miért szavazták meg az esetek

döntő többségében? Mivel magyarázza Miniszter Úr azt a jelenséget, hogy a szóban forgó koncepciótla n
beruházások átadásakor csak úgy tolongtak az Ön Kormányának politikusai? Miért adták nevüket az említet t
fejlesztésekhez a jelenleg kormányzó párt képviselő i ?
Javaslom Önnek, üljön le a Fidesz frakcióval és mondja el nekik, amit nekem is leírt . Mondja el a települések
lakosainak, hogy az óvoda- és iskolafelújítások, az infrastrukturális fejlesztések, a munkahelyteremt ő
beruházások mind feleslegesek voltak . Ez lenne a tisztességes .

Az Ön által leírtakkal szembeni érvelést hosszasan lehetne még folytatni, azonban most újra kérdezem
Miniszter Urat:

Milyen európai uniós forrásból megvalósult fejlesztések átadására került sor Hajdú-Bihar megyében 2010 .
június Hét követően napjainkig, illetve milyen átadásokat terveznek az elkövetkezendő félévben?

Kérem Miniszter Urat válaszában tételesen írja le a projektek listáját, illetve kérem, hogy ne csak a z
önkormányzati beruházásokra térjen ki .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . március 16 .

Dr . Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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